
Protokół  Nr 44 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 22 lutego 2024 r. 

Porzadek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Informacja w zakresie sprawowania nadzoru właścicielskiego przez Miasto nad Miejską  
Energetyką  Ciepiną  sp. z o.o. 

3. Analiza potrzeb inwestycyjnych miasta w zakresie dróg, chodników miejskich 
i oświetlenia miejskiego. 

4. Informacja o możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację  zadań  
inwestycyjnych w mieście. 

S. 	Opiniowanie projektów uchwał. 

6. Wnioski i zapytania 

- Wniosek Burmistrza Miasta o zaopiniowanie przez Komisję  Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu rozłożenia na raty należności przekraczającej kwotę  5.000,00 A. 

- Wniosek Zespołu Szkół  Rolniczych o dofinansowanie XIX Międzypowiatowego Konkursu 
Piosenki i Poezji Angielskiej. 

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska o godz. 8:00 otworzyła posiedzenie komisji. Obecni 
członkowie komisji -4 osoby. Nieobecni - P. Szyposzyński, K. Olszewski i I. Markiewicz 

Ad. 2 

Informacja w zakresie sprawowania nadzoru właścicielskiego przez Miasto nad Miejską  
Energetyką  Ciepiną  sp. z o.o. 

Informację  przedstawił  Burmistrz Miasta P. Feliński, który powiedział, że nadzór 
właścicielski realizowany był  głównie poprzez spotkania z rada nadzorczą, ale przede 
wszystkim z panem Prezesem w ramach walnego zebrania. 
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Dalszą  informację  ustną  przedstawił  pan M. Klebieko Prezes MEC sp. z o o w Świdwinie. 
Prezes powiedział  m. in, że nadzór właścicielski spółki odbywa się  poprzez zgromadzenie 
wspólników i jest jedno konieczne spotkanie w roku, na którym udzielane jest absolutorium. 
Nad działaniami zarządu działa rada nadzorcza spółki i spotkania rady odbywają  się  raz na 
kwartał. 

Prezes dodał, że szacunkowy zysk spółki za rok 2023 wyniesie 1 800 000, 00 zł. Natomiast w 
2022 roku spółka osiągnęła stratę  w wysokości 1 388 000,00 É. Strata zostanie pokryta 
z kapitału zapasowego spółki. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Prezes MEC sp. z o. o. opuścił  salę  obrad. 

Ad.3 

Analiza potrzeb inwestycyjnych miasta w zakresie dróg, chodników miejskich i oświetlenia 
miejskiego. 

Informację  przedstawił  pan A. Kot kierownik Wydz. KOŚ. 

O godz. 8:09 na salę  obrad wszedł  radny P. Szyposzyński. 

B. Bujak zapytała o ulicę  Spółdzielczą  jest 50% dofinansowania. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że Starostwo otrzymało dofinansowanie 50%, a pozostałe 50% 
jest dzielone na miasto i starostwo. 

Ad.4 

Informacja o możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację  zadań  
inwestycyjnych w mieście. 

Informację  przedstawiła M. Spychalska kierownik wydziału inwestycji. 

Ad.5 

Opiniowanie projektów uchwał. 

-Nr LXyHL"497/24 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 
wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 
całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również  trybu ich pobierania 

Opinia Komisji poztyiyna 

-Nr LXVIILI498/24 w sprawie udzielenia pomocy fmansowej dla Powiatu Świdwińskiego 
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Opinia Komisji pozytywna 

-Nr LXVIII/499/24 w sprawie zmian budżetu miasta na 2024 rok 

Opinia Komisji pozytywna 

-Nr LXVIII/500/24 w sprawie przeprowadzenia wyborów Zarządów Osiedli 

Opinia Komisji pozytywna 

-Nr LXVIIL/501!24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
nieruchomości gminnych 

Opinia Komisji pozytywna 

Nr LXyIIŁ"502/24 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
na nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Miejskiej Świdwin 

Opinia Komisji pozytywna 

-Nr LXVIIIJ503/24 w sprawie nadania nazwy skwerowi w Świdwinie 

Opinia Komisji pozytywna 

-Nr LXVIII/504/24 w sprawie nadania nazwy deptakowi w Świdwinie 

Opinia Komisji pozytywna 

-Nr LXVIII/505/24 w sprawie przeznaczenia do zbycia działki gruntu w Świdwinie przy ulicy 
Warszawskiej 

Opinia Komisji pozytywna 

Ad. 6 i 7 

1. Wniosek Burmistrza Miasta o zaopiniowanie przez Komisję  Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu rozłożenia na raty należności przekraczającej kwotę  5.000,00 zł. 

Opinia Komisji: pozytywna 

3 



2. Wniosek Zespołu Szkół  Rohiiczych o dofinansowanie XIX Międzypowiatowego 
Konkursu Piosenki i Poezji Angielskiej. 

Opinia Komisji: pozytywna 

Ad. 8 

Przewodnicząca Komisji o godz. 8:55 ogłosiła posiedzenie za zakończone. 

Protokołowała: 

M. Tyszczuk 

Przewodnicząca qbrad: 

Ann zfraaska 
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